
  
 
 

大新銀行有限公司 Dah Sing Bank, Limited Page 1 of 1         CC/M1004/2408 

信用卡連繫賬戶更改表格 

Credit Card Account Linkage Maintenance Form 

 
致： 大新銀行有限公司 
To:  Dah Sing Bank, Limited 

持卡人姓名 Cardholder Name    

卡戶口號碼 Card Account No.  身份證／護照號碼 ID Card / Passport No.  

請在適當方格加上✓號 Tick where applicable 

1. 增補 Add* 

□ 請於上述信用卡加入下列賬戶。Please add the following account(s) to the Credit Card mentioned above. 

銀行戶口號碼（如為聯名戶口，必須為其中一人單獨簽署之有效戶口） 

Bank A/C No. (For joint a/c, a/c can be operated by either a/c holder) 
貨幣類別（只適用於綜合貨幣戶口及晶片卡之客戶） 
Currency (For Multi-Currency account and Chip Cardholder only) 

銀行戶口持有人簽署 
Bank Account Holder Signature 

1.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY）  

2.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY）  

3.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY） 
 

4.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY） 
 

5.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY） 
 

* 註 1. 晶片信用卡（銀聯雙幣信用卡除外）最多可連繫 9 個戶口資料，綜合貨幣儲蓄戶口的港幣、人民幣及外幣戶口則視作 3 個戶口資料處理。2. 外幣賬戶（人民幣賬戶除外）只

提供自動櫃員機結餘查詢服務。3. 磁帶式信用卡最多可連繫 2 個賬戶，多種貨幣賬戶之外幣戶口資料將不能於櫃員機查閱。4. 銀聯雙幣信用卡之首個戶口資料將預設為銀聯雙幣信

用卡之人民幣賬戶。5. 如總連繫賬戶之數量超過預設之可用位置，該更改申請將不被接納。6. 若沒有選擇連繫戶口之貨幣種類，則自動連繫相關賬戶之港幣、人民幣及外幣賬戶（如

適用）。7. 如需更改已連繫之賬戶，請同時填寫以下第 2 部份先刪除現有之賬戶。8. 申請經本行成功處理後，本行將會發出確認信，請閣下到任何一間大新銀行之櫃員機更新閣下的

信用卡。 

* Remarks 1. Chip Credit Card (except UnionPay Dual Currency Credit Card) can link with maximum 9 accounts information. HKD, CNY & MCY accounts of Multi-Currency account treated as three 

separate accounts information. 2. Only ATM Balance Enquiry service is available for foreign currency account (MCY). 3. Magnetic Strip Credit Card can maximum linked with 2 accounts, no foreign 

currency account information can be enquired by ATM. 4. The first position of UnionPay Dual Currency Credit Card will auto-linked with CNY account of UnionPay Dual Currency Credit Card. 5. If 

the total no. of accounts to be linked are exceed the available position, the amendment request will be declined. 6. If no currency type of the link accounts is indicated, HKD, CNY and MCY (if 

applicable) accounts will be linked automatically. 7. If you would like to change the linked accounts, please also fill in Part 2 to cancel the existing linked account. 8. After the amendment request 

handled by the Bank, a confirmation letter will be issued, please proceed to update the chip / magnetic stripe at any one of Dah Sing Bank ATMs. 

2. 刪除 Delete＃ 

□ 請在本人之上述信用卡刪除下列賬戶。Please delete the following account(s) from the Credit Card mentioned above. 

1. 銀行戶口號碼 Bank Account No.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY） 

2. 銀行戶口號碼 Bank Account No.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY） 

3. 銀行戶口號碼 Bank Account No.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY） 

4. 銀行戶口號碼 Bank Account No.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY） 

5. 銀行戶口號碼 Bank Account No.  （□港幣 HKD／□人民幣 CNY／□外幣 MCY） 

# 如沒有選擇刪除賬戶之貨幣種類，則連繫之戶口將同時自動刪除相關之港幣，人民幣及外幣賬戶（如適用）。 

If you do not indicate the currency type of the deleted account, the HKD, CNY and MCY accounts of the linked account will be deleted automatically (if applicable). 

客戶聲明 Declaration 

本人／吾等證實上述資料乃屬正確及完整，並授權大新銀行查證。如上述資料有任何遺漏或錯誤，有關申請將被延誤。此授權應有效直至本人／吾

等另行發出書面通知。本人／吾等已經閲讀及明白綜合章則及條款，並同意接受一般條款及其適用的附加條款，及其不時的修訂的約束。 

I / We confirm that the information provided above is correct and complete, and authorize Dah Sing Bank to confirm this form. The above application may not 

be processed on time if any information provided above is missing or incorrect. The authorization shall have effect until further notice in writing from me / us. 

This authorization shall not prejudice, and I / we agree to comply with and be bound by the Master Terms and Conditions applicable to such service from time 

to time in force. 

     

主卡持有人簽署 Signature of Principal Cardholder  附屬卡持有人簽署 Signature of Supplementary Cardholder  日期 Date 

填上資料後即定為保密 THIS FORM IS CONFIDENTIAL UPON COMPLETION 

銀行專用 FOR BANK USE ONLY 

To be completed by receiving branch: To be completed by Credit Card Centre: 

Branch: Reviewed & approved by authorized signer: Input by: Date: 

Handled & initial by FS / CS: Signature no.:  


